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  - Ne znam šta bih rekao o utiscima mog sina o polasku u školu, čekam da se prvo malo opusti 
ishvati da iz zabavišta kreće u školu,   u nešto ozbiljnije. Ja se kao roditelj vrlo opušteno i lepo
osećam u vezi svega, jer već imam iskustva od ranije, meni je ovo treće dete koje ispraćam u
školu, tako da sam u vezi toga već uhodan.
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